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必背英文面试口语09:你是个有主见的人吗? Are you a self-starter?

Are you a self-starter?

你是个有主见的人吗?

Yes,I am.

是的，我是个有主见的人。

Many people wait for the work to be given.

许多人等待别人分配任务。

My current boss is very receptive to new business ideas and creative ways to develop business,

我现在的上司非常乐于接受一些有助于业务发展的新想法和创新的方式，

so I wrote up a proposal to show up how to get into a new line of business.

所以我拟定了一份如何开发新业务的建议书。

She liked the idea and told me to come up with specific plans to implement the new business.

她对我的计划相当感兴趣，并让我提出具体的实施方案。

So I did and it was successfully implemented by our unit.

于是我遵从指示提出方案，并且由我们部门成功的实施了。

被问及这个问题时，应该没有人会回答“No”,但是单单回答“Yes”就结束也不妥，有必要再举出自己是self-starter的实例。如果没有实例经验，则可举校园生活或者社团活动的例子。

Yes,that is one of my stengtyhs.I'm very motivated and disciplined.

是的，那是我的优点之一。

I can set expectations for my work and achieve them.

我充满干劲，能自我约束。

While I was in college,I created an intercultural club to promote exchanges with foreign students.

我能够为自己的工作设定目标并且达成目标。上大学时，为了促进与外国留学生的交流，我创办了一个国际文化俱乐部。

I planned and organized welcome parties and orientation sessions for new students as well as the annual intercultural festival.

我每年都会策划并组织迎新晚会，新生介绍会及一年一度的国际文化节等活动。
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